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Møteprotokoll nr. 4/2017 

 
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Geologisalen, Mølnargården 
Dato: 28.03.2017 
Tid: 10:00 – 15:15 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Ole Fredrik Hyllmark Medlem AP 
Lene Kotte Medlem AP 
Fredrik Sandness Medlem AP 
Kristin Skilleås Medlem AP 
Hans Jørgen Lysø Medlem AP 
Hugo Solheim Medlem AP 
Ole Graneng Medlem SP 
Einar Aaland Medlem H 
Jan Vollan Medlem H 
Tore Melhuus Medlem H 
Tore Nilsen Medlem H 
Anne M. Bjørnerud Medlem H 
Walter Braa Medlem FRP 
Per Odd Solberg Medlem BB 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Sissel Eide Fremstad MEDL AP 
Laila Iren Veie MEDL SP 
Kristine Graneng MEDL SP 
Mette Mari Leseth-Holm MEDL SV 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Jan Otto Olden Sissel Eide Fremstad AP 
Jan Inge Standahl Laila Iren Veie SP 
Levi Magnussen Kristine Graneng SP 
Marthe Rødsjø Mette Mari Leseth-Holm SV 
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Fra ungdomsrådet møtte: 
Navn  
Marit Antonsen  
Isak Hansen Varamedlem for Ida Barseth 

 
 

Fra fagorganisasjonene møtte: 
Navn Organisasjon 
Gunn Karin Olsen Fagforbundet 
Roar Olden Utdanningsforbundet 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Rådmann 
Kjetil By Rise Oppvekstsjef 
Ådne Røkkum Kultur- og næringssjef 
Solfrid Lund Møtesekretær 

 
 
 
 
 
Merknader: 
 Ingen merknad til innkalling og sakliste. 
 Det ble enstemmig vedtatt å behandle en tilleggssak om søknad om midler til 

bredbåndsutbygging. 
 
 
  



3 

 
 
 
 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Saker til behandling:  
PS 17/12 Uttalelse til søknad etter friskoleloven om etablering 

av Fagerenget Montessoriskole 
 

PS 17/13 Valg av representanter til styret for Sava AS  
PS 17/14 Framsending av årlig melding fra revisjonen 2016  
PS 17/15 Framsending årsmelding 2016 - kontrollutvalget  
PS 17/16 Framsending av plan for selskapskontroll og  

forvaltningsrevisjon 2017 - 2019 
 

PS 17/17 Framsending selskapskontroll Campus Fosen KF  
PS 17/18 Utredning opprettelse hovedutvalg for oppvekst  
PS 17/19 Tilskuddsordning for bredbåndsutbygging 2017 - 

søknad 
 

 
 
Info: 
Ordfører orienterte om status pågående bredbåndsutbygging. 
Varaordfører orienterte om Ung Kultur Møtes og behov for frivillig bistand. 
 
 
Spørsmål om: 
 Spørsmål om skolebidragsindikator vil bli tatt opp i nytt hovedutvalg. 
 Spørsmål om veilederkorps i skolen ble besvart av oppvekstsjefen. 
 Spørsmål om etterutdanning/videreutdanning i skoleverket ble besvart av oppvekstsjefen. 
 Spørsmål om Vallersund Oppvekstsenter har vært på leirskole ble besvart av oppvekstsjefen. 
 Spørsmål om forebyggende team ble besvart av oppvekstsjefen. 
 Spørsmål om nye arbeidsplasser for lærere ved Botngård skole ble besvart av 

oppvekstsjefen. 
 Spørsmål om utredning ny ungdomsskole ble besvart av oppvekstsjefen. 
 Spørsmål om serviceavtaler, telefoni, strømavtaler m.m. ble besvart av rådmannen. 
 Spørsmål om funksjonen til kommunale foretak ble besvart av ordfører. 
 
 
 
 
 
 
 
Ogne Røkkum    Hans Jørgen Lysø   Per Odd Solberg  
Ordfører    (sign.)     (sign.) 
(sign.) 
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PS 17/12 Uttalelse til søknad etter friskoleloven om etablering av Fagerenget 
Montessoriskole 

Rådmannens innstilling: 
Uttalelse til søknad etter friskoleloven om etablering av Fagerenget Montessoriskole fra Bjugn 
kommune:   
1. Bjugn kommune ser ikke at en etablering av Fagerenget Montessoriskole vil påføre 

kommunen så store strukturelle eller budsjettmessige konsekvenser at det på dette 
grunnlaget frarådes en etablering.  

2. Å sende elevene på en privat skole er et valg foresatte gjør på vegne av sine barn. Bjugn 
kommune vil likevel påpeke at det er et relativt lite elevtall som skal til for at skolen 
etableres, og er bekymret for at en liten skole vil gi et lite fagmiljø for de ansatte og et lite 
utvalg av mulige venner for elevene.  

3. Bjugn kommune vil henstiller eiere og drivere av en eventuell privatskole om å aktivt delta i 
kommunens utviklingsarbeid og å delta på de arenaene der dette er aktuelt.  

Saksprotokoll i Kommunestyret - 28.03.2017  
Behandling: 
 
Ole Graneng ba om hans inhabilitet ble vurdert. 
Han ble enstemmig vurdert habil. 
 
Einar Aaland fremmet følgende forslag: 
1. Bjugn kommune ser ikke at en etablering av Fagerenget Montessoriskole vil påføre 

kommunen så store strukturelle eller budsjettmessige konsekvenser, og ser med dette derfor 
positivt på en slik etablering. 

2. Å sende elevene på en privat skole er et valg foresatte gjør på vegne av sine barn.  
3. Bjugn kommune ser fram til aktivt samarbeid og erfaringsutviklingsutveksling med eiere og 

drivere av Fagerenget Montessoriskole. 
 
Einar Aalands forslag falt med 16 mot 5 stemmer. 
Rådmannens forslag ble deretter enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Uttalelse til søknad etter friskoleloven om etablering av Fagerenget Montessoriskole fra Bjugn 
kommune:   
1. Bjugn kommune ser ikke at en etablering av Fagerenget Montessoriskole vil påføre 

kommunen så store strukturelle eller budsjettmessige konsekvenser at det på dette 
grunnlaget frarådes en etablering.  

2. Å sende elevene på en privat skole er et valg foresatte gjør på vegne av sine barn. Bjugn 
kommune vil likevel påpeke at det er et relativt lite elevtall som skal til for at skolen 
etableres, og er bekymret for at en liten skole vil gi et lite fagmiljø for de ansatte og et lite 
utvalg av mulige venner for elevene.  

3. Bjugn kommune vil henstiller eiere og drivere av en eventuell privatskole om å aktivt delta i 
kommunens utviklingsarbeid og å delta på de arenaene der dette er aktuelt.  
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PS 17/13 Valg av representanter til styret for Sava AS 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 28.03.2017  
Behandling: 
 
Forslag fra Anne T. Rødsjø: 
Som nytt styremedlem i Sava velges Viggo Rødsjø for perioden 2017-2019. 
 
Forslag fra Jan Vollan: 
Som nytt varamedlem til styret for Sava velges Mona Sørmyr for perioden 2017-2019. 
 
Forslagene ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Viggo Rødsjø velges som styremedlem i Sava for perioden 2017-2019. 
Mona Sørmyr velges som varamedlem til styret i Sava for perioden 2017-2019. 
 
 
 

PS 17/14 Framsending av årlig melding fra revisjonen 2016 

Kontrollutvalgets innstilling: 
Revisjons årlige melding og egenvurdering av uavhengighet for revisjonsåret 2016 tas til 
etterretning. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 28.03.2017  
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag vedtatt mot 1 stemme. 
Protokolltilførsel fra representanten Einar Aaland ble akseptert av ordfører. 
 
Endelig vedtak: 
Revisjons årlige melding og egenvurdering av uavhengighet for revisjonsåret 2016 tas til 
etterretning. 
 
Protokolltilførsel fra representanten Einar Aaland: 
Representanten er kritisk til om politiske vedtak blir fulgt opp (ref. spørsmål til kommunestyret). 
Representanten er også kritisk til om beslutningsgrunnlaget fra administrasjonen til de politiske 
organer belyser sakenes helhet og gir korrekte beslutningsgrunnlag (eksempler: saksutredning 
om salg av hotellet, budsjett- og økonomiplanprosesser). 
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PS 17/15 Framsending årsmelding 2016 - kontrollutvalget 

Kontrollutvalgets innstilling: 
Kommunestyret tar årsmeldingen for 2016 fra kontrollutvalget til orientering. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 28.03.2017  
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Kommunestyret tar årsmeldingen for 2016 fra kontrollutvalget til orientering. 
 
 
 

PS 17/16 Framsending av plan for selskapskontroll og  forvaltningsrevisjon 2017 - 2019 

Kontrollutvalgets innstilling: 
Kommunestyret tar kontrollutvalgets plan for forvaltningsrevisjon og selskapskontroll i 
perioden 2017 – 2019 til etterretning. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 28.03.2017  
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Kommunestyret tar kontrollutvalgets plan for forvaltningsrevisjon og selskapskontroll i 
perioden 2017 – 2019 til etterretning. 
 

 

PS 17/17 Framsending selskapskontroll Campus Fosen KF 

Kontrollutvalgets innstilling: 
 Campus Fosen KF er ikke omtalt i kommunen sitt delegasjonsreglement. Styret i Campus 

Fosen KF i samråd med rådmann legger frem oppdatert delegasjonsreglement for 
kommunestyret innen 1. oktober 2017.  

 Campus Fosen KF er organisert og drives i henhold til gjeldene lover, kap 11 i 
kommuneloven. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 28.03.2017  
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 Campus Fosen KF er ikke omtalt i kommunen sitt delegasjonsreglement. Styret i Campus 

Fosen KF i samråd med rådmann legger frem oppdatert delegasjonsreglement for 
kommunestyret innen 1. oktober 2017.  

 Campus Fosen KF er organisert og drives i henhold til gjeldene lover, kap 11 i 
kommuneloven. 
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PS 17/18 Utredning opprettelse hovedutvalg for oppvekst 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 28.03.2017  
Behandling: 
 
Forslag fra Høyre v/Anne Bjørnerud: 
 Det opprettes et hovedutvalg med fokus på oppvekst og helse i Bjugn kommune. 
 Utvalget skal ha 7 medlemmer. 
 Bemanning, mandat og rammer vedtas i møte 25. april 2017. 
 Rådmannen utreder oppdraget. 
 
Høyres forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 Det opprettes et hovedutvalg med fokus på oppvekst og helse i Bjugn kommune. 
 Utvalget skal ha 7 medlemmer. 
 Bemanning, mandat og rammer vedtas i møte 25. april 2017. 
 Rådmannen utreder oppdraget. 
 
 
 
 

PS 17/19 Tilskuddsordning for bredbåndsutbygging 2017 - søknad 

Rådmannens innstilling: 
Bjugn kommune søker om midler til bredbåndsutbygging for 2017.  
Områdene det vil bli søkt tilskudd til vil bli prioritert etter at høringsfristen er utgått. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 28.03.2017  
Behandling: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommune søker om midler til bredbåndsutbygging for 2017.  
Områdene det vil bli søkt tilskudd til vil bli prioritert etter at høringsfristen er utgått. 
 


